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اقتصاد اجتماعی

پیشرفت مسکن ملی 
تهرانسر۴۰درصد است

مدیرکل راه و شهرسازی استان تهران از پیشرفت 4۰ 
درصدی پروژه مشارکتی تهرانسر ذیل طرح اقدام ملی 
مسکن ملی خبر داد. به گزارش وزارت راه و شهرسازی، 
خلیل محبت خواه در خصوص پروژه تهرانسر با اشاره 
به الزام برای انبوه سازان برای فعالیت بیشتر کارگاه ها 
و جبران تأخیرات بر اساس برنامه زمانبندی، تصریح 
کرد: پروژه تهرانسر هم اکنون پیشرفت 4۰ درصدی 
دارد و کارگاه هر چهار بلوک تهرانسر باید مطابق برنامه 
زمانبندی فعال بوده و با رعایت مشخصات فنی و اخذ 
تأییدیه ها و الزامات HSE )کلیه موارد ایمنی( سرعت 
پروژه را بیش��تر کند. مدیرکل راه و شهرس��ازی استان 
تهران از دیگر موارد در دس��تور کار پروژه تهرانس��ر را 
الزام به پیگیری و تسریع در روند اخذ پروانه ساختمانی 
از ش��هرداری منطقه، تقس��یم و تعیین سهم الشرکه 
توسط انبوه سازان، پیگیری خدمات زیر بنایی و اعلام 
آخرین تغییرات نقشه های ساختمانی به اداره کل راه و 
شهرسازی استان تهران طی هفته جاری اعلام کرد. 

ادغام وزارت راه با مسکن و 
شهرسازی یک اقدام عجولانه بود

 عضو کمیسیون عمران مجلس گفت: هدف از ادغام 
وزارت راه با مسکن و شهرسازی در بیش از یک دهه 
قبل این بود که کارها تس��هیل و در نیروی انس��انی 
و س��اختمان های اداری صرفه جویی ش��ود اما کارها 
تس��هیل نشده اس��ت. به گزارش بازار، علیرضا پاک 
فطرت با تصریح بر اینکه وزارت خانه لجستیک و راه 
و ترابری در همه دنیا یک وزارت خانه کلیدی و حیاتی 
محسوب می شود، گفت: اقتصاد یک کشور وابستگی 
بس��یار زیادی به این وزارت خانه دارد به خصوص در 
حوزه جابه جایی کالا و مسافر اهمیت آن بیشتر نمایان 
می شود. وی ادغام وزارت راه با مسکن و شهرسازی 
در بیش از یک دهه قبل را عجولانه دانست و اظهار 
ک��رد: ه��دف این بود که کارها تس��هیل و در نیروی 
انسانی و ساختمان های اداری صرفه  جویی شود اما 
متأسفانه پس از ارزیابی ها، نه تنها کارها تسهیل نشده 
است، بلکه پیچیده تر از گذشته نیز شده  است. عضو 
کمیس��یون عمران مجلس بیان کرد: در هشت سال 
گذش��ته ش��اهد عدم توجه به ساخت و ساز مسکن در 
ش��هرها و روس��تاها بوده ایم و در این زمینه عقب گرد 

داشته ایم. 

 افزایش قیمت بلیت هواپیما
 غیرقانونی است

سرپرست سازمان هواپیمایی کشوری گفت: با توجه 
به محقق نشدن اهداف مدنظر از آزاد سازی نرخ حمل 
و نقل هوایی، هرگونه افزایش نرخ بلیت غیر قانونی 
اس��ت. به گزارش روابط عمومی سازمان هواپیمایی 
کشوری، سیاوش امیرمکری در واکنش به اظهارات 
دبیر انجمن ش��رکت های هواپیمایی مبنی بر اینکه 
افزایش نرخ بلیت هواپیما غیرقانونی نیست، تاکید کرد: 
هر گونه افزایش نرخ بلیت غیرقانونی بوده و سازمان 
هواپیمای��ی کش��وری در صورت مش��اهده هرگونه 
تخل��ف، متخلف��ان را به مراجع قانونی معرفی خواهد 
کرد. وی به محقق نشدن اهداف مدنظر از آزادسازی 
ن��رخ حمل و نقل هوایی اش��اره ک��رد و افزود: اهداف 
مدنظر از اجرای آزادسازی نرخ حمل و نقل هوایی که 
همانا توسعه ناوگان، ارتقای کمی و کیفی خدمات و 
توسعه شبکه پروازی به نحوی که تمام نقاط کشور را 
پوشش داده و موجب توسعه مناطق کمتر توسعه یافته 
شود، محقق نشد. امیرمکری تصریح کرد: همچنین 
مفاد مندرج در بند "ب" ماده ۱6۱ قانون پنجم توسعه 
کشور از جمله آزادسازی شبکه پروازی، لغو تخفیفات 
تکلیفی و معافیت در زمینه ناوبری هوایی، نشست و 
پرواز، خدمات پروازی و واگذاری اماکن و واقعی کردن 

نرخ ها به مرحله اجرا در نیامد. 

 آزادراه منجیل-رودبار به 
پیشرفت ۷۰ درصدی رسید

وزیر راه و شهرسازی با اشاره به پیشرفت ۷۰ درصدی 
آزادراه منجیل-رودبار از افتتاح این مس��یر در آینده 
نزدیک خبر داد. به گزارش خبرگزاری تسنیم،  محمد 
اس��لامی در جریان بازدی��د از تونل منجیل-رودبار 
اظهار کرد: این بخش از مسیر، یعنی حلقه باقی مانده 
از آزادراه قزوین-رش��ت یکی از معضلات ترافیکی 
در راه های کشور بود و مردم عزیزی که از این مسیر 
عبور می کردند ساعت ها در ترافیک می ماندند. این 
معضل باعث ش��ده بود که هم مردم محلی آس��یب و 
آزار می دیدند و هم کسانی که عبور می کردند. وی 
ادامه داد: با لطف الهی و همتی که دس��ت اندرکاران 
پروژه داشتند، کار فشرده بسیار منظمی برای اجرای 
یکی از پروژه های فاخر مهندس��ی کش��ور انجام شد 
که این ۳/۸ کیلومتر باقی مانده نیز عمدتا با احداث 

پل و تونل به اجرا درآمد.

 نمکی خواستار واکسیناسیون
 بیماران خاص و دیابتی شد

 وزیر بهداشت طی نامه ای به معاون بهداشت خواستار 
اعلام لیس��ت گروه های جدید برای واکسیناسیون 
کرونا ش��د. به گزارش باش��گاه خبرنگاران جوان، 
س��عید نمکی وزیر بهداش��ت در نامه ای  به علیرضا 
رئیسی، اظهار کرد: با توجه به تأمین واکسن مورد 
نیاز از طریق واردات و تولید داخل، ضروری اس��ت 
تعداد افراد در گروه های زیر را س��ریعاً به اینجانب 
اع��لام کنید تا با طی مراحل لازم، واکسیناس��یون 
ای��ن گروه آغاز ش��ود. ۱- تمامی بیم��اران دیابتی 
بالای ۱۸ س��ال به تفکیک اس��تان ها )اخیراً سامانه 
ثب��ت بیم��اران دیابتی کش��ور با کد ملی در معاونت 
درمان راه اندازی و موارد را ثبت کرده که می تواند 
مورد استفاده قرار گیرد.( ۲- بیماران خاص دیگری 
ک��ه بای��د در اولویت قرار گیرند و تاکنون واکس��ینه 
نشده اند. ۳- رانندگان تاکسی و خدمات حمل و نقل 
عمومی از قبیل ریلی، هوایی، زمینی 4- آموزگاران 
مدارس ابتدایی و متوسطه به تفکیک ۵- استادان 
دانشگاه ها تسریع در اعلام آمار تفکیکی فوق جهت 
برنامه ریزی عاجل واکسیناسیون گروه های مذکور 
از اولویت ویژه برخوردار است. بدیهی است از لیست 
افراد اعلام شده باید کسانی که در گروه های سنی 

قبلی واکسینه شده اند، حذف شود.

شرایط کرونایی تهران وخیم است
فرمانده قرارگاه س��تاد کرونای استان تهران گفت: 
امکان دارد ۳۰ درصد افرادی که واکسینه شدند، به 
بیماری مبتلا شوند، بنابراین به افرادی که در اماکن 
پرخطر تردد دارند، توصیه می ش��ود از دو ماس��ک 
استفاده کنند. »علیرضا زالی« فرمانده قرارگاه ستاد 
کرونای اس��تان تهران در گفت وگو با ایلنا در مورد 
برخی انتقادها از روند واکسیناسیون کرونا، بیان کرد: 
در روزهای اخیر واکسیناسیون سرعت بیشتری پیدا 
کرده است.البته موضوعی که امکان دارد به افزایش 
س��رعت واکسیناسیون کمک کند، بالا بردن تعداد 
مراک��ز اس��ت، همین الان ه��م در تهران ۸۱ مرکز 
تجمیع واکسیناس��یون داریم و در تلاش هس��تیم با 
کمک معاون بهداشتی و سایر دستگاه های مختلف 
در استان تهران این مراکز را افزایش دهیم. وی ادامه 
داد: همچنین خوش��بختانه فعالیت سامانه پیامکی 

کمی بهتر و مستمرتر شده است.

 سرقت از منزل کارمند 
سفارت فرانسه در تهران

رئیس پلیس پیشگیری تهران بزرگ از دستگیری 
سارق اموال منزل کارمند سفارت فرانسه خبر داد. 
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، سرهنگ جلیل 
موقوف��ه ای رئیس پلیس پیش��گیری تهران بزرگ 
اظهار کرد: در پی وقوع سرقت اموال منزل کارمند 
سفارت فرانسه در محله یوسف آباد، تحقیقات برای 
شناس��ایی س��ارق یا سارقان در دستور کار ماموران 
تجس��س کلانتری ۱۲۵ قرار گرفت. وی افزود: با 
بررس��ی های میدانی و اقدامات اطلاعاتی ماموران 
کلانتری ۱۲۵ س��ارق حرفه ای و س��ابقه دار را در 
جنوب تهران شناس��ایی کردند. این مقام انتظامی 
ادام��ه داد: تی��م پلیس��ی پس از اخ��ذ مجوز قضائی 
در ی��ک عملی��ات ضربتی س��ارق س��ابقه دار را در 
مخفیگاهش دس��تگیر و به کلانتری ۱۲۵ یوس��ف 

آباد منتقل کردند. 

خرید خدمت سربازی نداریم!
رئیس اداره س��رمایه انس��انی س��رباز س��تاد کل 
نیروهای مسلح گفت: سال ۱4۰۰ آخرین فرصت 
تکمیل پرونده و تس��ویه حس��اب متقاضیان خرید 
خدمت در سال ۹۷ است. امیر دریادار دوم غلامرضا 
رحیمی پور رئیس اداره سرمایه انسانی سرباز ستاد 
کل نیروهای مسلح در گفت وگو با فارس با تایید بر 
این مطلب که ستاد کل نیروهای مسلح با هرگونه 
خرید خدمت س��ربازی مخالف است در خصوص 
مش��مولان غایبی که در س��ال ۹۷ در طرح جریمه 
غیبت سربازی شرکت کرده و تسویه حساب نکرده 
ان��د اظهار داش��ت: آخرین مهل��ت تکمیل پرونده 
مشمولان غایبی که در سال ۹۷ متقاضی پرداخت 
طرح مشمولان غایب بوده اند طبق قانون بودجه 

تا سال ۱4۰۰ است. 

 معاون کل وزارت بهداشت گفت: مرگ و میر و بستری در افرادی که واکسن زده اند بسیار کاهش یافته و بیشتر موارد در پیک پنجم مربوط به کسانی است که در گروه ۵۰ تا 6۰ سال هستند 
و واکسن نزده اند. به گزارش فارس، ایرج حریرچی افزود: اکنون ظرفیت ۵۰۰ هزار تزریق روزانه داریم و در چند روز آینده این ظرفیت به یک درصد جمعیت کل کشور خواهد رسید. وی با 
بیان اینکه ورود واکسن خارجی و در دسترس بودن واکسن داخلی به میزان قابل توجهی افزایش یافته است، گفت: از برخی ناهماهنگی ها در تزریق واکسن عذرخواهی می کنیم.  بیشترین 

مشکل این است که برخی افراد بالای 6۰ و ۷۰ سال به رغم دعوت؛ تاکنون برای دریافت واکسن مراجعه نکرده اند.

کاهش فوتی های 
افرادی که واکسن 
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دبیر انجمن انبوه سازان مسکن استان تهران:

ورود به بورس بازار مسکن را نابود می کند
گ�روه زیربنای�ی: دبی��ر انجمن انبوه س��ازان 
مسکن استان تهران گفت: قیمت گذاری در 
بخش مسکن و همچنین وارد شدن مسکن 
به بورس به بازار مس��کن لطمه وارد می کند. 
ب��ه گ��زارش اس��کناس و به نقل از باش��گاه 
خبرن��گاران ج��وان،  ای��رج رهبر دبیر انجمن 
انبوه س��ازان مسکن با بیان اینکه باید رقابت 
در بین س��ازندگان برای تقویت و رونق تولید 
ایجاد کنیم، گفت: باید سازندگان برای اجازه 
و یا فروش مسکن انگیزه کافی داشته باشند 
و بتوانند با افزایش تولید زمینه را برای ثبات 
قیمتی در بازار اجاره و همچنین خرید و فروش 
ایجاد کنند. او ادامه داد: ورود کارشناسان برای 
قیمت گذاری در بخش مس��کن در گذش��ته 
تنه��ا برای واحد های مس��کونی مزایده ای و 
ی��ا دولتی انجام می ش��د و ای��ن نحوه قیمت 
گ��ذاری تنه��ا برای پروژه ه��ای دولتی بوده 
اس��ت. رئیس انجمن انبوه س��ازان مس��کن 
اس��تان تهران با اش��اره به اینکه هم اکنون 
قیمت گذاری توسط کارشناسان برای بخش 
خصوصی هم مطرح شده است، گفت: طبق 

قوانین موجود در اسلام مالکیت محترم است 
و انجام چنین اقداماتی می تواند اثرات منفی 
در حوزه مسکن داشته باشد. ورود مسکن به 
بازار مسکن قیمت ها را کاهش نمی دهد رهبر 
اظه��ار کرد: انجام چنی��ن اقداماتی می تواند 
در بلند مدت به بازار مس��کن لطمه بزند و ما 
با محدودیت س��رمایه گذاری در حوزه تولید 
مس��کن روبه رو ش��ویم، بنابراین با توجه به 
آنکه تولید مس��کن در راس اقتصاد کش��ور 

قرار دارد، اجرای چنین طرح هایی خود باعث 
افزایش نابه س��امانی در این بخش می ش��ود. 
دبیر انجمن انبوه سازان مسکن استان تهران 
با اشاره به اینکه بازار مسکن سهم بزرگی در 
مقایسه با سایر کالا ها در اقتصاد کشور دارد، 
افزود: قیمت مسکن به اقتصاد و تورم کشور 
باز می گردد و وجود نابه س��امانی در این بازار 
نقش موثری در حوزه مس��کن دارد. رهبر با 
بیان اینکه افزایش جهش��ی قیمت ها در بازار 

مسکن در شرایط کنونی به دلیل عدم برنامه 
ریزی تولید مس��کن در 4 تا ۵ س��ال گذش��ته 
است افزود: در ۵ سال گذشته ما در بخش تولید 
مس��کن به ش��کل چشم گیری با رکود مواجه 
ش��دیم و هم اکنون اثرات این رکود در بازار 
به ویژه در بخش خرید و فروش حاکم ش��ده 
است. دبیر انجمن انبوه سازان مسکن استان 
تهران با اش��اره به اینکه س��الانه باید حدود ۱ 
میلیون واحد مس��کونی در کشور تولید شود، 
افزود: متاس��فانه بیشترین رقم تولید مسکن 
در کش��ور تنها 4۰۰ هزار واحد بوده، بنابراین 
هر س��اله با کمبود ۷۰۰ هزار واحد مس��کونی 
مواج��ه بوده ایم که این می��زان کمبود تولید 
زمینه ساز رشد چشم گیر قیمت ها شده است. 
رهبر بیان کرد: بازار مس��کن در حال حاضر 
در شرایط رکود تورمی به سر می برد که این 
خود نیازمند ورود هرچه سریع تر دولت به این 
بازار برای ایجاد رونق تولید است. او در پایان 
تصریح کرد: دولت با کمک بخش خصوصی 
می تواند بازار مسکن را به سمت رونق همراه 

با ثبات قیمتی هدایت کند.

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت اعلام کرد

محرومیت ۵ میلیون ایرانی از بیمه درمانی
گروه اقتصاد اجتماعی: مدیرعامل سازمان بیمه 
سلامت با تاکید بر لزوم خرید راهبردی خدمات 
در جهت ساماندهی منابع بیمه ای، درعین حال 
درباره پوش��ش بیمه همگانی سلامت، گفت: 
بر اس��اس پیش بینی و برنامه ریزی که داریم 
فک��ر می کنیم در چهار س��ال آینده پوش��ش 
بیمه همگانی نزدیک به ۱۰۰ درصد برسد. به 
گزارش اسکناس ، دکتر محمدمهدی ناصحی 
در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به اینکه کشور ایران 
در شاخص های بیمه ای در حوزه پوشش بیمه  
همگانی وضع نسبتا خوبی دارد، گفت: امیدواریم 
در پوش��ش همگانی جمعیت، طی چهار سال 
آتی به سطح بسیار بالایی در دنیا برسیم. الان 
در بحث پوشش بیمه ای روستائیان، کارکنان 
دولت و سایر اقشار تقریبا پوشش ۱۰۰ درصدی 
داریم و تنها پوشش همگانی می ماند که یک 
صن��دوق مجزا اس��ت. البته در این بخش هم 
۱۰۰ درص��د اع��لام آمادگی کردیم که این کار 
را انج��ام دهی��م، اما هنوز بخش��ی از جمعیت 
یعن��ی ح��دود 4 تا ۵ میلیون نفر در آمارهای ما 
به عنوان بیمه ش��ده نیس��تند و با سایر بیمه ها 
هم همپوش��انی ندارند که مکررا اعلام کردیم 
مردم حداقل در دوران کرونا بیایند بدون هزینه 
بیمه شوند که درمان شان مشمول خدمات بیمه 
سلامت باشد و این شاخص ما هم تکمیل شود. 
وی افزود: بر اس��اس پیش بینی و برنامه ریزی 
ک��ه داری��م فکر می کنیم در چهار س��ال آینده 
پوش��ش بیمه همگانی نزدیک به ۱۰۰ درصد 
برس��د. ناصحی درباره برنامه های دولت و تیم 

آتی در وزارت بهداشت برای کاهش آسیب های 
کرونا، اظهار کرد: برنامه جدی نظام س��لامت 
در دولت آتی باید بر واکسیناس��یون همگانی 
کرون��ا ب��رای جامعه و در کنار آن رعایت اصول 
بهداشتی متمرکز باشد. هنوز هم استان هایی 
هس��تند که پیک هایی که در برخی اس��تان ها 
رخ داد در آنها اتفاق نیفتاده است و مستعد بروز 
پیک چندم هستند؛ چون برخی استان ها هنوز 
در پیک  س��وم یا چهارم هس��تند و این امکان 
وج��ود دارد ک��ه موارد ابتلا در آنها افزایش یابد؛ 
به همین دلیل پوشش همگانی واکسیناسیون 
به ساماندهی این وضعیت کمک می کند. وی 
درباره تقاضای سازمان بیمه سلامت از دولت 
آت��ی، تصریح ک��رد: در مباحث بیمه ای دید ما 

باید خرید راهبردی خدمات باش��د و نه خرید 
ب��دون هدف؛ تا این اتف��اق رخ ندهد مدیریت 
منابع بیمه ای س��اماندهی نمی شود. از طرفی 
اص��ل مهم دیگر این اس��ت ک��ه نظام ارجاع و 
پزش��ک خانواده جدی گرفته ش��ود و در کشور 
پیاده شود، تا این مهم رخ ندهد مدیریت منابع 
بیمه ای ساماندهی نمی شود. رسیدن به این دو 
اص��ل کم��ک می کند تا با دید باز بتوانیم منابع 
را مطالب��ه ک��رده و ب��رای مردم صرف و هزینه 
کنیم. مدیرعامل سازمان بیمه سلامت درباره 
انتقاداتی که از سوی دانشگاه های علوم پزشکی 
برای عدم پرداخت به موقع مطالبات از س��وی 
بیمه ه��ا ذکر می ش��ود، تاکید کرد: ما اکنون با 
س��ند و مدرک می گوییم بهترین ش��رایط در 

پرداخت بیمه ای در ۲۵ س��ال اخیر را داریم. ما 
مطالبات تمام بخش خصوصی را تا پایان سال 
پرداخت کردیم و مکررا مورد حمایت دوستان 
در بخ��ش خصوصی ق��رار گرفتیم. وی ادامه 
داد: در بخش دولتی نیز مطالبات ۲6 دانشگاهِ 
پیش رو در نسخه نویسی الکترونیک را تا پایان 
سال تسویه کردیم و سایر دانشگاه ها هم تا دی 
ماه پرداخت صورت گرفته است. طی این هفته 
پرداخت بهمن ماه نیز صورت می گیرد. موضوع 
نسخه نویسی الکترونیک برای ما بسیار مهم 
است و از این جهت تمام هدف مان این است که 
ارائه دهندگان خدمت زودتر به پول شان برسند. 
در این ایام از جهت مالی بیمه بسیار تحت فشار 
بود و راهکارهایی اتخاذ کردیم که در پرداخت  
هزینه ها به گونه ای عمل کنیم که در ۲۵ سال 
اخی��ر تاکنون پرداخت ب��ه این صورت به ارائه 
دهندگان خدمت نداشتیم. وی افزود: پرداخت 
الکترونیک ما به ش��کل ۱۰۰ درصدی به روز 
اس��ت و هرکس چه در بخش دولتی و چه در 
بخش خصوصی کاری را به شکل الکترونیک 
انجام داده باشد، تا پایان خرداد تسویه کرده ایم. 
از طرفی پرداخت ها به پزشکی خانواده روستایی 
نیز در تمام استانها به روز است  و از این جهت 
ماندگاری پزش��کان در روستاها افزایش یافته 
است. بیمه سلامت از جهت پرداختی ها بهترین 
دوران را در س��ال ۱۳۹۹ و ۱4۰۰ دارد؛ البت��ه 
امیدواری��م منابع به ص��ورت صحیح از تامین 
کنندگان منابع به دس��تمان برس��د تا پوشش 

بیمه ای مناسبی داشته باشیم.

زیربنایی

معاون وزیر راه و شهرسازی مطرح کرد

خواب بازار مسکن در 60 درصد محله های تهران
گروه زیربنایی: معاون وزیر راه و شهرس��ازی با بیان اینکه از ۳۹۹ 
محله تهران در ۲۵۰ محله اصلا معامله ای انجام نمی ش��ود گفت: 
حتما اگر تلاطمی در بازارهای موازی ایجاد ش��ود، اثراتش در بازار 
مس��کن کمتر خواهد بود و ثبات از واکنش��های فعلی این بازار قابل 
انتظار اس��ت. به گزارش اس��کناس، محمود محمودزاده در گفت وگو 
با ایسنا اظهار کرد: در خردادماه اعلام شد متوسط قیمت مسکن در 
تهران ۳ درصد افزایش یافته؛ در حالی که از ۳۹۹ محله پایتخت در 
۲۵۰ محله اصلا معامله ای صورت نگرفته است. یعنی در حدود 6۰ 
درصد محلات حتی یک قرارداد هم امضا نشده است. از 4۰ درصد 
مابقی هم در بعضی محله ها فقط شاهد انعقاد یکی دو فقره قرارداد 
خرید و فروش بوده ایم. بنابراین ارایه داده های قیمتی از چنین بازاری 
اشتباه است و به همین دلیل از سال ۱۳۹۸ اعلام کردیم این شیوه 
را قبول نداریم. وی افزود: قیمتهای اعلامی بر اساس متوسط نرخ 
معاملات ارایه می ش��ود در حالی که معاملات بس��یار کاهش یافته 

است. نمی شود وقتی در یک محله دو فقره معامله صورت می گیرد 
همان را ملاکی برای اعلام متوسط آن محله در نظر گرفت. معاون 
مس��کن و س��اختمان وزیر راه و شهرس��ازی با اش��اره به ۵۱۰۲ فقره 
ق��رارداد خرید و فروش مس��کن ط��ی خرداد ۱4۰۰ در تهران گفت: 
وقتی می خواهید آمار ارایه دهید باید جامعه آماری ش��ما عدد قابل 
توجهی توجهی باش��د تا بتوان آن را تس��ری داد. اما زمانی که در 
ی��ک م��اه ب��ه طور مث��ال ۱۰۰۰ معامله انجام می ش��ود و در ماه بعد 
۵۰ معامله، نتیجه مس��اوی از این دو ماه به دس��ت نمی آید. به گفته 
محم��ودزاده، چن��د محل��ه محدود در تهران در مناطق ۱، ۳، 4، ۵ و 6 
هس��تند که فضای بورس بازی مس��کن در آنجا وجود دارد. به طور 
مثال در شرق منطقه 4 معاملات بسیار بیش از دیگر محله های این 
منطقه است. پس نباید با استناد به قیمتهایی که از قرادادهای این 
محله استخراج می شود برای دیگر محله های منطقه 4 یا کل شهر 
تهران نرخ تعیین کرد. وی با بیان اینکه برنامه ارایه آمار صحیح از 

بازار مسکن در دستور کار وزارت راه و شهرسازی قرار دارد گفت: به 
دلیل درگیری و مش��غله ای که درخصوص س��امانه املاک و اسکان 
داشتیم موضوع آمار به تعویق افتاده اما به زودی آمار اعلام خواهد 
ش��د. معاون وزیر راه و شهرس��ازی اظهار کرد: تاکید اصلی ما بر این 
است که نباید انتظار تورمی در بازار مسکن ایجاد کرد. وقتی فضای 
کلی بازار به ثبات رسیده و فروشندگان حاضرند با قیمتهای پایین، 
واحدهای خود را به فروش برسانند نشان می دهد قبلا نرخها واقعی 
نبوده اس��ت. در حال حاضر خریدار به ندرت پیدا می ش��ود و ش��اید 
فروش��ندگان هم دس��ت نگه داش��ته اند اما بازار در یک حالت پایدار 
قرار دارد. محمودزاده درباره پیش بینی از وضعیت آینده بازار مسکن 
گفت: ثبات قیمتی در بازار مسکن بستگی به شرایط اقتصاد کلان 
دارد. در واق��ع هی��چ ی��ک از بازارهای طلا، ارز، مس��کن و بورس از 
اس��تقلال مش��خصی برخوردار نیس��تند و با یکدیگر ارتباط دارند. به 

همین لحاظ با نسبت مشخصی با هم حرکت می کنند. 


